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1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

I.  b e r e   n a   v ě d o m í  

zápis z jednání komise památkové péče ze dne 12.2.2015  

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

1) Soutěž o cenu za nejlepší přípravu a realizaci Programu regenerace MPR a MPZ za rok 

2014 -  Kutná Hora vyhrála krajské kolo v soutěži a postupuje do celostátního kola. Za vítězství 

v krajském kole Město Kutná Hora získalo 100 tis. Kč do Programu regenerace MPR a MPZ 

Ministerstva kultury. 

2) Používání posypových solí v historickém jádru – k této záležitosti v roce 2012 restaurátor Mgr. 

Art. Jakub Ďoubal napsal vyjádření. Vodorozpustné soli jsou jedním z nejvýznamnějších příčin 

poškozování historických omítek a kamenných konstrukcí. Při obnově a restaurování kamenných 

objektů a zdiva jsou částky vynakládané na odsolování velmi vysoké. Například při restaurování 

Kamenné kašny na Rejskově náměstí tvořily náklady na snížení obsahů vodorozpustných solí téměř 

30% z celkové částky na restaurování. Proto bylo doporučeno posypové soli v historickém jádru 

nahradit štěrkem nebo pískem (celý text v příloze). Bývalá komise památkové péče na svém jednání 

dne 14.6.2012 již vyjádření k používání posypových solí vydala a doporučila Radě města celou 

záležitost projednat s Technickými službami Kutná Hora. Po tomto upozornění bylo používání solí 

v historickém jádru omezeno. V letošním roce, i když je zima mírná a sníh skoro žádný, Technické 

služby opět začaly v historickém jádru solit. Solení bylo zaznamenáno např. i v Barborské ulici podél 

jezuitské koleje, kde je pěší zóna. Komise doporučuje, aby bylo co nejdříve s Technickými službami 

Kutná Hora opětovně projednáno nepoužívání posypových solí v historickém jádru města. 

3) Fond regenerace města Kutné Hory za rok 2014 – byl předložen přehled čerpání příspěvků ke 

dni 31.12.2014: 

k čerpání pro rok 2014                    2 790 340,- Kč 

schválená výše příspěvků               2 350 000,- Kč 

vyčerpané příspěvky                       2 130 000,- Kč 

zůstatek k 31.12.2014                        660 340,- Kč 

Nevyčerpaná částka byla ve Fondu ponechána a převedena do roku 2015 (viz. přiložený přehled 

čerpání). 

4) K 31.1.2015 bylo podáno celkem 31 žádostí o poskytnutí příspěvku z Fondu regenerace města 

Kutné Hory v roce 2015 (viz. přiložený seznam). 

5) Výše finančních prostředků Fondu regenerace města Kutné Hory na rok 2015 je ve výši 

2 696 640,50 Kč – dle stanov                 2 000 000,00 Kč 

                             - ½ příjmů od filmařů      36 300,50 Kč 

                             - zůstatek z roku 2014   660 340,00 Kč 

 



6) Fond regenerace města Kutné Hory na rok 2015 – předběžný návrh na rozdělení příspěvků ze 

dne 12.2.2015 ve výši 2 520 000,- Kč (viz. přiložený pracovní návrh). 

7) Další termín jednání komise byl stanoven na středu 18.2.2015 od 12,30 hod.  

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

1) Komise doporučuje Radě města Kutná Hora projednat s firmou Technické služby Kutná 

Hora spol. s r.o. nepoužívání posypových solí v historickém jádru města. 

 

 

 

4) Reakce rady města : 

K nepoužívání posypových solí v historickém jádru města – Technické služby budou 

informovány odborem správy majetku. 

 

Zapsala: Jana Jelínková, odbor památkové péče a školství, oddělení regenerace památek 

Elektronicky ověřil: Jakub Obraz, předseda komise památkové péče 


